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     Snahou  Domova dôchodcov a domova sociálnych služieb pre dospelých v Holíči 

je vytvoriť pre prijímateľov  sociálnej služby harmonické prostredie plné pokoja, pohody      

a spokojnosti. Poskytovať kvalitnú starostlivosť a pomoc prijímateľom sociálnej služby 

v oblastiach, ktoré sú pre neho najdôležitejšie. 

Prečo je domový poriadok potrebný? 

 Aby sa v zariadení všetkým spokojne a dobre žilo  

 Aby bola zachovaná ľudská dôstojnosť každého prijímateľa sociálnej služby  

 Aby boli rešpektované základné ľudské a občianske práva  

 Aby všetci prijímatelia, resp. ich zákonní zástupcovia mali právo podieľať sa na 

rozhodovaní a určovaní životných podmienok v zariadení  
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Zariadenie poskytuje: 
 

 pomoc pri odkázanosti 
 
 
 
 
 

 sociálne poradenstvo 
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    ubytovanie       stravovanie  
 
 
 
 

upratovanie         pranie            
 
 
 
 

 žehlenie            úschovu cenný vecí      
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Zariadenie zabezpečuje 
 

 záujmovú činnosť 
 
 
 

rozvoj pracovných zručností 
 
 
 
 
 

ošetrovateľskú starostlivosť 
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Na požiadanie zariadenie zabezpečí kadernícke služby a služby pedikérky 
 

 

 
 
 
 

Práva prijímateľa sociálnej služby 
 
 
- právo na kontakt (telefonický, písomný, elektronický...) a udržiavanie vzťahov 
(rodinných, partnerských, priateľských)  

                               
 
 
 
- právo na súkromie 
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- podieľať sa na určovaní životných podmienok v tomto zariadení 
 

 
 
 

Povinnosti prijímateľa sociálnej služby 
 
- platiť na úhradu za poskytované sociálne služby a uhradiť zariadeniu odplatu za služby 
poskytnuté nad rámec sociálnej služby, z dôvodu požitia alkoholu a iných omamných látok 
 

                         
 
- dodržiavať základné hygienické návyky 
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- informovať o zmenách v príjmoch, majetkových pomeroch a ďaľších skutočnostiach 
 

 
 
- oboznámiť sa s domovým poriadkom , ďalšími predpismi a riadiť sa nimi 
 

 
 
 
 
- fajčiť v priestoroch na to určených 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
, 
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- sledovať si dobu spotreby potravín v chladničke a zlikvidovať potraviny po záruke 
 

 
 
- oznámiť záujem priniesť si elektrospotrebič a iné osobné veci, aby boli zaevidované 
a odsúhlasené  
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Zariadenie ná povinnosti 
 
- poskytovať  sociálnu službu na odbornej úrovni, v rozsahu uvedenom v zmluve 
 
 

 
 
- zachovať mlčanlivosť o všetkých skutočnostiach, ktoré sa dozvedelo o mne pri 
poskytovaní sociálnej služby  
 

 
- podporiť ma pri mojich činnostiach a aktivitách s rešpektovaním mojich osobných cieľov, 
potrieb, schopností a zdravotného stavu. 
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Porušenie domového poriadku 
 
- porušovať dobré mravy hrubým spôsobom 
 

                          
 
 

- fajčiť hocikde, hlavne nie na izbe, ale len na miestach na to vyhradených. 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
- ničenie majetku a nedodržiavanie hygienických návykov 
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Následky porušenia domového poriadku 
 
- ukončenie poskytovania sociálnej služby 
 

                            


